
Jegyzőkönyv 
MAGYAR MOZGÁS- ÉS TÁNCTERÁPIÁS KÖZHASZNÚ EGYESÜLET 

ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
2022. 05. 22. vasárnap, 9:00-10:30 

Zoom 
 
 
Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek: Korbai Hajnal (elnök), Merényi Márta (elnökhelyettes), 
Mészár Zsófia (titkár), Végh Márta (pénztáros) 
 
Vendég: Pontyos Tamás, Szügyi Szabina 
 
Jegyzőkönyvvezető neve: Szügyi Szabina 
 
Korbai Hajnal ismerteti a napirendi pontokat.  
 
Napirendi pontok: 

1. Szervezetfejlesztés  
2. TB ügyek 
3. Nyílt nap 
4. Szakmai nap  
5. Kiadvány 
6. Egyéb 

 
Az elnök felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat kiegészítő napirendi pontokra. Javaslat nem történt. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 5./2022. számú elnökségi határozatát, 
mely szerint elfogadja a felterjesztett napirendet. 
 
1. Stratégia és szervezetfejlesztés 
Pontyos Tamás bemutatása, ismerkedés. 
A stratégia és szervezetfejlesztés első, ismerkedős alkalma: június 25. 9:00-17:00. Folytatása 
októberben, novemberben, januárban, februárban. 
Táncvezetés mindenképpen legyen, Suhajda Virág helyett Scholtz Krisztit kérjük fel. 
Eddig 17 fő jelentkezett biztosra, van még egy-két gondolkodó. 
Vannak olyan munkacsoportok, amelyek gazdátlanok vagy egyszemélyesek: konferencia, zene, gyerek, 
honlap.  
Terapeuta – páciens összeférhetetlenség nem kizáró ok, saját döntés, hogy ezt meg tudják-e tenni. Azt 
is lehet, hogy első két alkalomra az egyik fél jön, a második két alkalomra a másik fél érkezik.  
Szerződésről, terembérlésről, eszközökről még egyeztetnek. 
 
2. TB ügyek 
Május 10-én bővített TB ülést tartottak a 200 órás képzés miatt. A TB felkért három főt, Incze Adrit, 
Szili Katát és Korbai Hajnit, hogy a megbeszéltek alapján dolgozzák ki a képzést. Május 16-án szűk 
körben tartottak egyeztetést, ahol további kérdések merültek fel, ezeket továbbítanák Unoka Zsoltnak: 

- Mennyire szigorú a 100 óra elmélet és a 100 óra gyakorlat aránya? (elvileg csak ajánlás)  
- Vannak olyan speciális tárgyaink (pl. mozgáselemzés, Laban), melyek oktatását nem kiképző 

vagy nem pszichoterapeuta kollégák tudnák csak ellátni. 
- Sokat segítene a módszerspecifikus rész tantervének összeállításában, ha látnánk az SE által 

tartott általános részek óraszámát, felépítését. 



- Szupervíziós rész: milyen esetet kell vinniük a hallgatóknak?  
A levél mindenképpen kerüljön kiküldésre.  
 
3. Nyílt nap és 4. Szakmai nap 
Megkezdődnek a belső továbbképzések.  
A szakmai nap belülről lenne fontos, ezen vesznek részt a legtöbben. Bár több konferencia is lesz, amin 
sokak részt fognak venni. 
A nyílt nap kifelé szólna, a toborzás miatt lenne jó. Van-e erre most szükség? Kb. 80 fő vár 
csoportozásra, nem biztos, hogy toborozni kéne.  
Szakmai napot érdemes lehet megpróbálni szeptemberben vagy a közgyűléssel egybekötve 
novemberben vagy augusztus végén.  
Június 25-én, közösen fognak dönteni, mit és mikor fognak megtartani.  
 
5. Kiadvány 
Kormos Janka kötet: Pályázattól függ, hogyan mennek tovább.  
 
6. Egyéb 
Forgatás? Érkezett egy televíziós megkeresés arra, hogyan gyógyít a táncterápia, időskori táncterápia. 
Sok nemzetközi cikk van ezzel kapcsolatban.  
Belső továbbképzésre 7-en fizettek eddig. A terembérleti díj elszámolása problémás, csak 
előadóművészeti tevékenységről vagy technikai eszközbérlésről tudnak számlát kiállítani; a megoldás 
adományként történő elszámolás. 
 


